
PROTOKOLL FRÅN STYRELSEMÖTE Skandinaviska Klubben LC 
 
Datum 2022-02-24 kl 15:00-16:30 

Plats Calle Rodeo Apt F406 

Närvarande  Kennet Karlsson ordf, Dan Pettersson, Thomas Hjelte, Jeanette 

Bäckström, Lena Sandahl, Ove Löfgren, Mailis Alvarsson sekr, 

 
 
 
 
Mötet öppnades och ordföranden hälsade deltagarna välkomna. 
 
Dagordningen fastställdes och föregående protokoll gicks igenom. 
 
RAPPORTER 
Ekonomin är god, delvis beroende på att vi haft färre aktiviteter än normalt. Vi har 34 
medlemmar fler än budgeterat. 
 
SKRIVELSER 
Juristen och spanska myndigheterna har fått alla dokument och protokoll. 
Thomas har svarat revisorerna på skrivelsen från dem. 
 
STADGEÄNDRINGAR 
Att föreslå till nästa årsmöte; 
Föreslå en ändring/omformulering om revisorernas uppgifter. 
Under Paragraf 18 Styrelsens befogenheter ändra punkt g) genom att stryka ”hantera 
socialförsäkringsfonder”. 
Förslå ändring av verksamhetsår till att gälla kalenderår. 
Ändra omfattningen av styrelsen till; 
2 ledamöter på 1 år 
2 ledamöter på 2 år 
2 suppleanter på 1 år 
Ordförande på 1 år 
 
BESLUTSPUNKTER 
Funktionärer vandring - Beslutades att Atle Johansen och Olof Johansson skall ingå 
i vandringen. 
 
Beslutades köpa in bärbar Högtalare och Förstärkare att användas vid möten, fester 
och vissa aktiviteter, Kennet köper in. 
 
Thomas har kollat upp bokföringssystem Visma och kommit fram till att det inte 
fungerar för oss. Vi fortsätter som tidigare då vårt behov inte behöver något 
avancerat.  
Jeanette undersöker om program för medlemsregister. 
 
Hemsidan har gått i taket, betalning för 1 år framöver har gjorts. Thomas får i 
uppdrag att eventuellt utöka utrymmet på hemsidan men ska kontakta Berra först. 
 



Vikingos – har inte längre mycket aktiviteter, Kennet har haft kontakt med Christine 
Dunker som frågade om vi ville ta över deras lokal. Beslutades att inte göra detta. 
 
ÖVRIGA FRÅGOR 
Vårfesten – lite småproblem i början och kanske lite för trångt men festen var lyckad 
och ekonomin gick ihop. 
Slutsats – denna typ av fester är mycket efterfrågade. 
 
Aktivitetsbidrag – Thomas ser över intäkter och kostnader för respektive aktivitet 
 
Kockskola - Mailis har kontaktat Erika i kyrkans kök om förutsättningar och det kan 
troligtvis genomföras men vi avvaktar med detta till nästa säsong. 
 
NÄSTA MÖTE 
blir den 17 MARS 2022 kl 14.00 i Svenska Kyrkan. 
 
Ordföranden tackade för värdskapet och avslutade mötet. 
 
 
Los Cristianos 2022-02-24 
 
 

 

Mailis Alvarsson  
………………………………………              .…………………………………. 
Sekr          Ordf 

 
 


